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Pöytäkirja 
KOKOUS Gesterby-Sepänkylä Kyläyhdistys, hallitus 
AIKA Ke 21.3.2012 kl 19.02 – 20.20 
PAIKKA c/o Johanna Westman 
PAIKALLA Roger Lindman, Peter Korhonen, Raimo Mättö (pj), Asko Haapakoski, Johanna 

Westman,  
 
POISSA Johannes Kangas, Jaakko Rahja 
 
KOKOUKSEN KULKU 
 
1. Kokouksen avaus, laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Pj avasi kokouksen todeten sen päätösvaltaiseksi, koska yli puolet hall jäs oli paikalla 
pj’n lisäksi. Kutsu kokoukseen oli käynyt 2.3.2012 sähköpostitse. Koska siht oli estynyt, 
piti pj pöytäkirjaa. 

2. Edellisen hallituksen kokouksen pöytäkirja 
Edellisen kokouksen (31.5.2011) pöytäkirja hyväksyttiin ja allekirjoitettiin. 

3. Työjärjestyksen hyväksyminen 
Työjärjestyksen rungoksi todettiin vuosikokouksen valmistelu. 

4. Vuosikokouksen valmistelu 
Yhdistyksen vuosikokouksessa käsitellään yhdistyksen sääntöjen §11 mukaiset asiat. 
Valmisteltavien asioiden osalta päätettiin ja toimeenpantiin seuraavasti: 

 
1. Kokouksen avaus  

2. Valitaan kokouksen puheenjohtaja, sihteeri, kaksi pöytäkirjantarkastajaa ja tarvittaessa kaksi ääntenlaskijaa  

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus  

4. Hyväksytään kokouksen esityslista työjärjestykseksi  

Vuosikokous pidetään ti 15.5.2012 kl 18 alkaen K-nummen pääkirjaston 
Porkkala-salissa (varaus tehty 22.3.2012/Mättö). 
Pj laatii kutsun ja esityslistan 1.4.2012 mennessä ja toimittaa sen Askolle, 
joka huolehtii Johannan kanssa kääntöpuolen ruotsinkielentämisestä ja 
sitten jakelusta 30.4.2012 mennessä. 

5. Esitetään edellisen tilivuoden tilinpäätös, vuosikertomus ja tilintarkas-
tajien lausunto  

Rahastonhoitaja (Peter) esitteli menneen tilivuoden tilinpäätöksen (taseen 
ja tuloslaskelman). Taseen loppusumma on 2375,72 ja tuloslaskelma 
osoittaa 295,30 voittoa.  
Hallitus allekirjoitti tilinpäätöksen.  
Rahastonhoitaja toimittaa allekirjoitetun tilinpäätöksen toiminnan-
tarkastajalle (Reijo Suvanto) lausuntoa varten sääntöjen vaatimusten 
mukaisesti. 
Pj laatii tilivuoden 2011 vuosikertomuksen 1.4.2012 mennessä hallituksen 
muiden jäsenten kommentoitavaksi ja koostaa sitten lopullisen asiakirjan 
vuosikokoukseen esitettäväksi. 

6. Päätetään tilinpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden myöntämisestä hallitukselle ja muille    
vastuuvelvollisille  

7. Vahvistetaan kuluvan vuoden toimintasuunnitelma, liittymis- ja jäsen-
maksujen suuruudet sekä tulo- ja menoarvio 

Pj laatii vuoden 2012 toimintasuunnitelman 1.4.2012 mennessä hallituksen 
muiden jäsenten kommentoitavaksi ja koostaa sitten lopullisen asiakirjan 
vuosikokoukseen esitettäväksi.  
Rahastonhoitaja tekee tilivuoden talousarvion ja esittelee sen 
vuosikokouksessa. 
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Hallitus ehdottaa vuosikokoukselle liittymis- ja jäsenmaksun pitämistä 
ennallaan (liittymismaksua ei peritä ja vuotuinen jäsenmaksu on 5,00 
euroa). 

8. Päätetään hallituksen jäsenten määrä ja valitaan hallituksen jäsenet ja 
varajäsenet 

Kaikki nykyisen hallituksen jäsenet ovat valittavissa myös uudelle 
toimikaudelle. Nykyinen hall pj toivoi Jaakko Rahjan ottavan 
puheenjohtajuuden hoitaakseen. 

9. Valitaan yhdistykselle toiminnantarkastaja 

Hallitus esittää, että Reijo Suvanto jatkaisi toiminnantarkastajana. 
10. Käsitellään muut kokouskutsussa mainitut asiat 

Hallitukselle ei ole esitetty muita asioita jäsenten taholta, mutta hallitus 
ehdottaa keskusteltavaksi neuvoa antavassa mielessä seuraavista 
kysymyksistä: 
a) Olisiko Sepänkylän nykyisillä asukkailla halua palauttaa Sepänkylälle 
sen perinteinen nimi ”Smedsby” ainoaksi viralliseksi nimeksi. ”Smedsby” oli 
käytössä aina 80-luvun lopulle, jolloin siirryttiin nykyiseen kahden nimen 
käytäntöön. ”Smedsby” on lyhyt ja helposti äännettävissä. Se kuvastaisi 
kauniisti alueen perinteitä (< Östersundom’issa on tehty näin). 
b) Keskustellaan kyläyhdistyksen nimen mahdollisesta muuttamisesta 
kuvastamaan alueen molempia kieliryhmiä 
c) Miten nykyinen laajakaistapalvelun taso koetaan. Olisiko konkreettista 
tarvetta saada merkittävästi korkeampi palvelutaso ja olisiko olemassa 
siihen väistämättömästi liittyvää kustannustenkantamisvalmiutta. 
d) Miten nähdään julkisen liikeenteen tarjonta todellisten tarpeiden 
kannalta. Olisiko ”kutsubussi” konseptia kohtaan kiinnostusta (vrt HSL’n 
kokeilu ”Metropol”!) 
e) Keskustellaan osayleiskaavaan ja vesihuoltoon liittyvistä näkymistä. 

5. Kunnan toiminta-avustus 
Kyhd ei hae tänä vuonna kunnalta toiminta-avustusta. 

6. Talkooraha-avustus 
Peter selvittää olisiko alkaneelle toimintavuodelle sopivaa hanketta ja valmistelee 
mahdollisen hakemuksen. 

7. Kesäjuhla tulevana kesänä 
Inger Huldin järjestänee kesä-picnic’in tulevanakin kesänä elokuun puolella. Pyrimme 
kanavoimaan kyläyhdistyksen aktiivisuutta järjestettävään kesätapahtumaan Inger’in 
sopivaksi katsomalla tavalla. Peter edustaa yhdistystä tilaisuuden järjestäjän suuntaan 

8. Tiedotus ja kotisivut 
Kotisivut ovat nyt kunnossa, ja tiedotus toimii. Kotisivun päivitykseen tarvittavat 
tunnukset ovat Askolla ja Peterillä, mutta ensisijaisesti Asko toimii kotisivujen 
ylläpitäjänä. Kotisivuja toivotaan hyödynnettävän aktiivisesti. 

9. Kaavoitusasiat 
Vuoden 2012 aikana ei osayleiskaavan osalta liene odotettavissa suurta edistystä. 

10. Humaljärven yhteinen uimaranta - kulkuyhteydet 
Useilla Smedsby’n kiinteistöillä on oikeus Korkbergetin pohjoispuolisessa poukamassa 
yhteisrantaan, jossa on joskus aikoinaan ollut venevajakin jms. Sinne on vanhojen 
kiinteistökarttojen mukaan rasitetie koillisestakin suunnasta Kirkkotieltä. Hallitus päätti 
selvittää rasitetien statuksen ja edistää tien aktivointia. 

11. Seuraava kokous 
Uusi hallituksen järjestäytynee vuosikokouksen jälkeen. 

12. Kokouksen päätös 
Kokous päätettiin klo 20.20. 


